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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. június 27-én 14:30 órai kezdettel 

megtartott soros nyílt ülésének 

 

Tárgysorozata:  

Jegyzőkönyve:       

Határozatai:  123 -  146 

 
     T á r g y s o r o z a t a 

 

  1.) Tsp: Előterjesztés Monorierdő Község Önkormányzat Szervezeti és Működési   

     szabályzatáról  szóló 3/2007.(II.21.) Kt. rendelet 2. számú függelékének módosítására 

                    Előterjesztő: Szente Béla polgármester 

 

 2.)   Tsp: Tájékoztatás  orvosi szoba kialakításának lehetőségéről 

                    Előterjesztő: Szente Béla polgármester 

 

 3.)   Tsp: Előterjesztés  Magó Szidónia csatornaáthelyezési kérelmével kapcsolatban  

         a pénzügyi   fedezet megteremtésére 

        Előterjesztő: Szente Béla polgármester 

      

             4.)   Tsp: Előterjesztés Molnár László monorierdői lakos kérelmére útként használt területrész    

                    elnevezési lehetőségére 

        Előterjesztő: Szente Béla polgármester 

 

5.)   Tsp: Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal épületének klimatizálására  

       Előterjesztő: Szente Béla polgármester  

          

 6.)  Tsp: Szóbeli előterjesztés a konyha és az iskola fűtéskorszerűsítésére beérkezett ajánlatokra 

        Előterjesztő: Szente Béla polgármester          

 

7.)  Tsp: Előterjesztés szabadidős rendőrök igénybevételére, szabadidős rendőrök által 

       végzendő   járőrszolgálat pénzügyi finanszírozhatóságára 

        Előterjesztő: Szente Béla polgármester  

  

 8.)  Tsp: Előterjesztés a Pest Megyei Rendőr-főkapitánysággal kötendő Együttműködési            

                    megállapodásra 

        Előterjesztő: Szente Béla polgármester  

 

 9.)  Tsp: Előterjesztés Sólyom András beadványára 

       Előterjesztő: Szente Béla polgármester  

 

            10.) Tsp: Előterjesztés Kucsera Adél terembérleti kérelmére  

         Előterjesztő: Szente Béla polgármester 

 

 11.) Tsp: Előterjesztés a Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft.-vel kapcsolatos döntésekre 

         Előterjesztő: Szente Béla polgármester 

 

 12.)  Tsp: Monor és Térsége Többcélú Önkormányzati Kistérségi Társulás társulási      

                     megállapodása 

         Előterjesztő: Szente Béla polgármester 

 

             13.) Tsp: Előterjesztés nyári diákmunka program indítására          

                     Előterjesztő: Szente Béla polgármester 

   



2 

 14.)  Tsp: Előterjesztés   Megyei Értéktár csatlakozható települési tájegységi értéktár  

          létrehozásának lehetőségére 

          Előterjesztő: Szente Béla polgármester  

 

15.) Tsp: Előterjesztés MNV Zrt. által állami ingó és ingatlan vagyonelemek 

        ingyenes önkormányzati tulajdonba való átvételi lehetőségének áttekintésére 

         Előterjesztő: Szente Béla polgármester  

 

 16.) Tsp: Előterjesztés a Csicsergő Óvoda házirendjére 

         Előterjesztő: Borbás Elvira OKKSB elnök 

 

 17.) Tsp: Előterjesztés a Csicsergő Óvoda Szervezeti és Működési  Szabályzatára 

         Előterjesztő: Borbás Elvira OKKSB elnök  

 

 18.) Tsp: Előterjesztés  pedagógiai munkásság elismerésére 

         Előterjesztő:Borbás Elvira OKKSB elnök 

 

 19.) Tsp: Előterjesztés a Fekete István Általános Iskola intézményvezetői pályázatára 

         Előterjesztő: Szente Béla polgármester  

 

20.) Tsp: Előterjesztés  törvényességi felhívásra – a nemzeti vagyonról szól 

       2011. évi CXCVI. törvényben meghatározott közép- és hosszú távú  

       vagyongazdálkodási terv  

        Előterjesztő: Szente Béla polgármester  

         

 21.) Tsp: Előterjesztés a  KÁTA ÉPSZÖV  Építőipari Szövetkezeti, Termelő, Szolgáltató 

                   és Kereskedelmi Kft. fizetési felszólításával kapcsolatos tájékoztatásra 

         Előterjesztő: Szente Béla polgármester  

 

22.)  Tsp: Előterjesztés a 8/2013.(01. 31.) Kt. határozat javítására   

         Előterjesztő: Szente Béla polgármester  

 

 23.)  Tsp: Előterjesztés a körzeti megbízotti feladat helyettesítéssel történő ellátására    

                     Előterjesztő: Szente Béla polgármester  

 

 24.) Tsp: Egyebek 

 

 

 

Monorierdő, 2013. július 8.  

 

          

 

           Szente Béla        

           polgármester 
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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. június 27-ei 14:30 órai 

kezdettel a Polgármesteri Hivatalban megtartott soros nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:  Szente Béla polgármester,  Borbás Elvira, Dzsupin Imréné, dr. Pácziné Félix Anna,   

Balogh Gábor képviselők. 

 

Távollévő: dr.Páczi Antal alpolgármester,  Szalai Gábor képviselő 

Meghívottak: Sahin-Tóth Jenőné pü. csop. vezető  

Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző 

Megjelentek: Nagy Lászlóné újság szerkesztő 

  Bodó László állampolgár 

  Bokros Jánosné állampolgár  

 

Szente Béla polgármester: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 5  

fő képviselő jelen van.  

 

A jegyzőkönyv hitelesítésére javasolja Balogh Gábor  és dr. Pácziné Félix Anna képviselőket. A 

jegyzőkönyv vezetésére felkéri Kifutné Szerencsi Ildikót.  

 

Kérem aki egyetért a kiküldött meghívón szereplő napirendekkel, az kézfeltartással fogadja el.  

 

Kifutné Szerencsi Ildikó jegyzőkönyvvezető: Ügyrendi kérdésem lenne. Kiosztásra került az 

„Előterjesztés  körzeti megbízotti feladat helyettesítéssel történő ellátására”, nem szerepel a 

meghívón, nem kell kiegészíteni a napirendeket? 

 

Szente Béla polgármester: Az kapcsolódik a szabadidős rendőrökkel kapcsolatos előterjesztéshez.  

 

Kifutné Szerencsi Ildikó jegyzőkönyvvezető: Ez egy külön előterjesztés.  

 

Szente Béla polgármester: A napirendi pontok kiegészítését kérem: a  23. napirendnek kérem 

felvenni: az előterjesztés  körzeti megbízotti feladat helyettesítéssel történő ellátására, és a 24. 

napirend lesz az egyebek. Összesen 24 napirendi pont van:  1.) Előterjesztés Monorierdő Község 

Önkormányzat Szervezeti és Működési  szabályzatáról  szóló 3/2007.(II.21.) Kt. rendelet 2. számú 

függelékének módosítására, 2.)   Tájékoztatás  orvosi szoba kialakításának lehetőségéről, 3.) 

Előterjesztés  Magó Szidónia csatornaáthelyezési kérelmével kapcsolatban a pénzügyi  fedezet 

megteremtésére, 4.) Előterjesztés Molnár László monorierdői lakos kérelmére útként használt 

területrész  elnevezési lehetőségére, 5.)   Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal épületének 

klimatizálására, 6.) Szóbeli előterjesztés a konyha és az iskola fűtéskorszerűsítésére beérkezett 

ajánlatokra, 7.) Előterjesztés szabadidős rendőrök igénybevételére, szabadidős rendőrök által 

végzendő  járőrszolgálat pénzügyi finanszírozhatóságára, 8.)  Előterjesztés a Pest Megyei Rendőr-

főkapitánysággal kötendő Együttműködési  megállapodásra, 9.)  Előterjesztés Sólyom András 

beadványára, 10.) Előterjesztés Kucsera Adél terembérleti kérelmére, 11.)  Előterjesztés a 

Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft.-vel kapcsolatos döntésekre, 12.)  Monor és Térsége Többcélú 

Önkormányzati Kistérségi Társulás társulási megállapodása, 13.)  Előterjesztés nyári diákmunka 

program indítására, 14.)  Előterjesztés   Megyei Értéktár csatlakozható települési tájegységi értéktár  

létrehozásának lehetőségére, 15.) Előterjesztés MNV Zrt. által állami ingó és ingatlan 

vagyonelemek ingyenes önkormányzati tulajdonba való átvételi lehetőségének áttekintésére, 16.) 

Előterjesztés a Csicsergő Óvoda házirendjére, 17.) Előterjesztés a Csicsergő Óvoda Szervezeti és 
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Működési  Szabályzatára, 18.) Előterjesztés  pedagógiai munkásság elismerésére, 19.) Előterjesztés 

a Fekete István Általános Iskola intézményvezetői pályázatára, 20.) Előterjesztés  törvényességi 

felhívásra – a nemzeti vagyonról szól  2011. évi CXCVI. törvényben meghatározott közép- és 

hosszú távú  vagyongazdálkodási terv, 21.)  Előterjesztés a  KÁTA ÉPSZÖV  Építőipari 

Szövetkezeti, Termelő, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft. fizetési felszólításával kapcsolatos 

tájékoztatásra, 22.)  Előterjesztés a 8/2013.(01. 31.) Kt. határozat javítására, 23.)  Előterjesztés a 

körzeti megbízotti feladat helyettesítéssel történő ellátására, 24.) Egyebek. 

 

Kérdezi, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e valakinek más javaslata. Megállapítja, hogy nincs.   

 

A Képviselő-testület a napirendi pontokat, annak sorrendjét a kiegészítéssel együtt, a 

jegyzőkönyv-hitelesítők, valamint a jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot 5 igen 

szavazattal elfogadja. 

 

 Interpellációk, kérdések  

 

Szente Béla polgármester: Kérem, ha van valakinek interpellációja, kérdése mondja el. 

Megállapítom, hogy nincs.  

 

 Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb intézkedésekről valamint a lejárt  

 határidejű határozatokról 

 

Szente Béla polgármester: Kérdezi, hogy van-e  valakinek hozzászólása?   

 

dr. Pácziné félix Anna képviselő: Monor Város Önkormányzatával folytatott per hol tart most? 

 

Szente Béla polgármester: Erről  a jegyzőasszony tájékoztatást fog adni. Az ügyvédünk a másik 

ügyvéddel felvette a kapcsolatot. Ezen kívül még valakinek van-e hozzászólása? Ha nincs, kérem a 

tájékoztatást kézfeltartással fogadják el.  

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal -egyhangúlag- a két ülés közötti fontosabb 

intézkedésekről valamint  a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 1.) Tsp: Előterjesztés Monorierdő Község Önkormányzat Szervezeti és Működési   

                szabályzatáról  szóló 3/2007.(II.21.) Kt. rendelet 2. számú függelékének módosítására 

 

Szente Béla polgármester: 2013. június 12-ei rendkívüli képviselő-testületi ülésen Balog Gábor a 

hátralévő ciklusban önkormányzati képviselőként dolgozik tovább a testületben. A Képviselő-

testület által létrehozott bizottságok munkájának elősegítése érdekében javaslom, hogy Balogh 

Gábor képviselő úr a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottságban (PTB) végezzen bizottsági munkát 

Dzsupin Imréné képviselő asszony helyett. A képviselő asszonynak ezúton is megköszönöm a 

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság tagjaként végzett tevékenységét. A rendelet 53. § (4) 

bekezdése szerint a bizottság elnökét és tagjainak több mint felét a települési képviselők közül kell 

megválasztani. Az (5) bekezdés kimondja, hogy a polgármester nem lehet a bizottság elnöke, tagja. 

A hivatkozott szakasz (7) bekezdése alapján a bizottságok személyi összetételében bekövetkező 

időközi változásokról a testület határozati formában dönthet. A határozathozatal minősített 

többséget igényel. 

 

Felolvassa, hogy a  Képviselő-testület és bizottságainak  összetétele hogy alakul. 
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Határozati javaslatom: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

Képviselő-testület és bizottságainak személyi összetételét rögzítő, a Szervezeti és Működési 

Szabályzat 2. számú függelékét az alábbiak szerint módosítja: az előbb a 2 sz. függeléket 

felolvastam.  

Kérem, aki a határozati javaslattal egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

123/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata  
 

          Monorierdő Község Önkormányzat Szervezeti és Működési   

         szabályzatáról  szóló 3/2007.(II.21.) Kt. rendelet 2. számú függelékének módosítására 

 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Képviselő-testület és 

bizottságainak személyi összetételét rögzítő, a Szervezeti és Működési Szabályzat 2. számú 

függelékét az alábbiak szerint módosítja:  

 

„2. számú függelék a 3/2007. (II.21.) Kt. rendelethez 

 

Szervezeti és Működési Szabályzat 2. számú függeléke 

A Képviselő-testület és bizottságainak személyi összetétele 

 

Képviselő-testület: 

   Balogh Gábor   

   Borbás Elvira   

   Dzsupin Imréné 

dr. Pácziné Félix Anna 

dr. Páczi Antal 

Szalai Gábor 

 

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság (PTB) 

Elnök: dr. Pácziné Félix Anna 

Tagok: Szalai Gábor 

            Balogh Gábor  

            Szucsányiné Csordás Mária 

            Hornyák Balázs 

 

Egészségügyi, Környezetvédelmi és Szociális Bizottság (EKSzB) 

Elnök: Dzsupin Imréné 

Tagok: Borbás Elvira 

            Szalai Gábor              

            Füzesi Péter Pálné 

            Szemők Józsefné    

 

Oktatási Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottság (OKKSB) 

Elnök: Borbás Elvira 
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Tagok: Dzsupin Imréné 

            dr. Pácziné Félix Anna 

            Baloghné Dobó Hajnalka 

            Orosz János” 

 

Határidő: azonnal  

Felelős:  Szente Béla polgármester 

 

 

 2.)   Tsp: Tájékoztatás  orvosi szoba kialakításának lehetőségéről 

 

Szente Béla polgármester: Monorierdő Község Képviselő-testülete 2013. április 25-i ülésén vette 

fel az előzőekben már az Egészségügy, Környezetvédelmi és Szociális Bizottság által tárgyalt 

felvetést, miszerint az iskola épületében egy egészségügyi-orvosi szoba kerülne kialakításra. Az 

orvosi szobában elhelyezendő orvosi ágy beszerzésére a testület dr. Páczi Antal alpolgármestert 

kérte fel. Az alpolgármester úr tájékoztatása szerint egy új orvosi ágy 70.000 Ft-ba kerül.  A PTB-n 

ezt tárgyaltuk és a doktor úr azt ajánlotta fel, hogy a sját rendelőjéből átadja az orvosi ágyat és ő 

saját magának pótolja.  

Kérem, hogy a képviselő-testület a tájékoztatást fogadja el.  

 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

124/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata  
 

    orvosi szoba kialakításának lehetőségéről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete dr. Páczi Antal saját rendelőjéből történő 

orvosi ágy felajánlását a Fekete István Általános Iskolában történő  orvosi szoba kialakításához a 

tájékoztatóval együtt elfogadja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester 

   Vargáné Vass Éva jegyző 

 

 

 3.)   Tsp: Előterjesztés  Magó Szidónia csatornaáthelyezési kérelmével kapcsolatban  

         a pénzügyi   fedezet megteremtésére 

 

Szente Béla polgármester: Az Önkormányzattól Magó Szidónia a 2013.02.13-án benyújtott 

beadványában ismételten kérelmezte a Harmat utca érintett részén a 280 helyrajzi számú ingatlant 

érintő közcsatorna szakasz áthelyezését. Az eddig felmerült valamennyi adatot figyelembe véve 

szükséges, hogy a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javaslatot tegyen a tényleges pénzügyi 

fedezet biztosítására.  Az árajánlat szerint a 280 helyrajzi számú magáningatlanban elhelyezkedő 

csatornaszakasz szakszerű áthelyezése, vagyis kiváltása bruttó 1.485.900,-Ft összegből valósítható 

meg. A bizottság megtárgyalta és döntött, hogy a Helyi Építési Szabályzat befejezéséig kéri a 

kérelmező türelmét. A Helyi Építési Szabályzat  elkészülte után a kérelemre a bizottság visszatér.  

Kérem, aki a bizottság javaslatával egyetért kézfeltartással fogadja el.  
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A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

125/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata  

 

   Magó Szidónia csatornaáthelyezési kérelmével kapcsolatban  

                   a pénzügyi   fedezet megteremtéséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Helyi Építési Szabályzat 

befejezéséig kéri a kérelmező türelmét. A Helyi Építési Szabályzat  elkészülte után a kérelemre a 

képviselő-testület visszatér.  

 

Határidő: Helyi Építési Szabályzat elkészülte  

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

   4.)   Tsp: Előterjesztés Molnár László monorierdői lakos kérelmére útként használt 

            területrész  elnevezési lehetőségére 

 

Szente Béla polgármester: Molnár László, monorierdői lakos által beterjesztett kérelem szerint – 

van lehetőség az útként használt, 1990/1 helyrajzi számú, kivett út megnevezésű földterületnek az 

elnevezésére annak korábbi tulajdonosa, Molnár Jenő után Molnár köznek. Ezt a PTB nem fogadta 

el, elutasította.  

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Azzal a feltétellel utasította el, hogy ha az út ki lesz alakítva, 

csak akkor adunk nevet neki. Addig ne foglalkozzunk vele, így hangzott el.  

 

Szente Béla polgármester: Valóban. Akkor kérem, hogy aki a PTB javaslatával egyetért 

kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

126/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata  
 

       Molnár László monorierdői lakos kérelmére útként használt             

          területrész  elnevezési lehetőségére 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a kérelmet elutasítja azzal, 

hogy csak akkor adnak nevet a  1990/1 helyrajzi számú, kivett út megnevezésű földterületnek, ha az 

út kialakításra kerül.  

 

Határidő: út kialakítása 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 5.)   Tsp: Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal épületének klimatizálására  
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Szente Béla polgármester: A PTB ülésre egy ajánlat érkezett, most összesen négy van. Az 

árajánlatban nem szerepel az elektromos kiépítés. Javasolnám, hogy jövő héten kedden tartsunk egy 

rendkívüli PTB és Képviselő-testületi  ülést.  

 

dr.Pácziné Félix Anna képviselő: Ezzel sűrgősen foglalkozni kell, mert bekerültek az árajánlatok, 

de nem tudtunk vele foglalkozni.  

 

Szente Béla polgármester: A javaslat, hogy rendkívüli pénzügyi bizottsági és utána képviselő-

testületi ülésen tárgyaljuk meg. Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

127/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata  
 

      a Polgármesteri Hivatal épületének klimatizálásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Polgármesteri Hivatal 

épületének klimatizálásával kapcsolatos árajánlatokat rendkívüli Pénzügyi és Területfejlesztési 

Bizottsági és Képviselő-testületi  ülésen tárgyalja meg.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

 6.) Tsp: Szóbeli előterjesztés a konyha és az iskola fűtéskorszerűsítésére beérkezett 

ajánlatokra 

 

Szente Béla polgármester: Egy árajánlat érkezett be, amiről a PTB ülésen a Szigeti úr is beszélt, 

akkor az a döntés született, hogy kérjünk még be árajánlatokat. Azt sem tudom, hogy a benyújtott 

árajánlatnál a  pénzügyi hatásvizsgálatot nem kellene-e elvégeztetni, mert nem a valós árakkal 

mutatta be az árajánlatát.  

 

Borbás Elvira képviselő: A PTB tagjai úgy döntöttek, hogy kérjünk be újabb árajánlatokat és utána 

tárgyaljunk róla.  

 

Balogh Gábor képviselő: Meg kell keresni azokat az önkormányzatokat, cégeket, melyeket ő 

említett referenciaként, hogy valósak-e a számok.  

 

Szente Béla polgármester: Minél előbb lépni kell, mert az idő szűkös és nem tudjuk elkezdeni a 

fűtést a napközi otthonba.  

Aki a javaslattal egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  
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Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

128/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

   

             a konyha és az iskola fűtéskorszerűsítésére beérkezett ajánlatokról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a konyha és az iskola 

fűtéskorszerűsítésére  több árajánlatot is beszerez.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

 7.)  Tsp: Előterjesztés szabadidős rendőrök igénybevételére, szabadidős rendőrök által 

                    végzendő   járőrszolgálat pénzügyi finanszírozhatóságára 

 

 

Szente Béla polgármester: Ezt is tárgyalta a PTB. A szabadidejükben szolgálatot teljesítő rendőrök 

megbízási díját az Önkormányzatnak kellene finanszíroznia; mely díj 1 főre vonatkoztatva: 750 

Ft/óra + adó és járulék terhek. Legalább két rendőr kellene, legalább 4 vagy 6 órás ellátásban. A 

törvény megváltozott már nem lehet alapítványi úton működtetni. Ismerve az önkormányzat anyagi 

helyzetét ezt nem tudjuk vállalni.  

Aki ezt a tájékoztatót elfogadja, mert erre nem kell határozat azt kérem kézfeltartással jelezze.  

 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

129/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

 

              szabadidős rendőrök igénybevételére, szabadidős rendőrök által 

                           végzendő   járőrszolgálat pénzügyi finanszírozhatóságáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a szabadidős rendőrök igénybevételével 

kapcsolatos,  szabadidős rendőrök által   végzendő   járőrszolgálat pénzügyi finanszírozhatóságáról 

szóló tájékoztatást elfogadja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

 8.) Tsp: Előterjesztés a Pest Megyei Rendőr-főkapitánysággal  

       kötendő  Együttműködési megállapodásra 

 

Szente Béla polgármester: A Pest-Megyei Rendőr-főkapitányságtól megkapott tájékoztató levél 

tartalma, illetve a hivatkozott  törvényben foglaltak szerint ahhoz, hogy települési szinten a 

rendészeti tevékenységeket ellátó, helyben közszolgálati vagy közalkalmazotti jogviszonyban 

foglalkoztatott személy tevékenykedhessen és ennek keretében kényszerítő eszközöket 

foganatosíthasson, együttműködési megállapodás megkötése szükséges. Ha  pl. mezőőrt, közterület-
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felügyelőt szeretnénk alkalmazni, akkor fontos, hogy egy ilyen megállapodás megköttessék és 

akkor is, ha önkormányzati rendezvényekhez biztosítást kérünk a rendőrségtől, mert ha ilyen 

megállapodás nincs, akkor minden egyes rendezvényhez külön szerződést kell kötni. Én javaslom 

az önkormányzatnak, hogy ezt az együttműködési megállapodást feltétlenül kösse meg.  

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Az önkormányzatot jelen pillanatban a mezőőr alkalmazása 

érintené. A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság is azt javasolta, hogy kössük meg.   

 

Szente Béla polgármester: Mivel a PTB javaslata is az volt, hogy kössük meg a megállapodást, 

javaslom, hogy vegyük fel a kapcsolatot a Pest-Megyei Rendőr-főkapitánysággal. 

Kérem aki ezzel egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

130/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

 

       a Pest Megyei Rendőr-főkapitánysággal kötendő Együttműködési            

                             megállapodásról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy felkéri Szente Béla 

polgármestert, hogy a Pest Megyei Rendőr-főkapitánysággal vegye fel a kapcsolatot az 

Együttműködési megállapodás megkötésével kapcsolatban.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

 9.)  Tsp: Előterjesztés Sólyom András beadványára 

 

Szente Béla polgármester: Sólyom András  nem fogadja el az önkormányzat döntését, perrel 

fenyeget. Megkerestük dr. Rajnai Csaba ügyvédet, akinek a jogi szakvéleménye szerint a követelés 

nem jogos. A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság úgy döntött, hogy keressünk meg még egy 

jogi szakértőt. Fel lehetne kérni dr. Szöllősi Szabolcs ügyvédet. Kérem, ha valakinek van más 

javaslata mondja el.  

Ha nincs más javaslat, akkor én javaslom, hogy kérjük fel dr. Szöllősi Szabolcs ügyvédet, hogy a 

beadványt vizsgálja meg és küldje el jogi szakvéleményét.  

Aki a javaslattal egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

131/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

 

             Sólyom András beadványáról 
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy felkéri dr. Szöllősi Szabolcs 

ügyvédet, hogy  Sólyom András beadványát vizsgálja meg és  jogi szakértői véleményét küldje 

meg.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

 10.) Tsp: Előterjesztés Kucsera Adél terembérleti kérelmére  

 

Szente Béla polgármester: Kucsera Adél monorierdői lakos kérelmet nyújtott be, melyben kérte, 

hogy a tornaterem kiadási feltételeiről tájékoztassa a Hivatal. A tornatermet a 2013. augusztus 10-én 

tartandó esküvő céljából bérelné ki. A benyújtott kérelem az előterjesztés mellékletét képezi. 

Esküvői rendezvényhez eddig sem biztosítottuk a lakosság számára a tornatermet és a Pénzügyi és 

Területfejlesztési Bizottság is úgy döntött, hogy felajánljuk helyette a napközit, a tálalóval és 

mellékhelyiségeivel együtt, az udvar részét is akár sátor felállítására.   

Kérem, aki a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javaslatával egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

132/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

 

    Kucsera Adél terembérleti kérelméről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Kucsera Adél  2213 

Monorierdő, Róka u. 16. szám alatti lakos részére a napközi ebédlő és kiszolgáló helyiségeit adja ki, 

valamint felajánlja az udvar területét sátor felállításához a  2013. augusztus 10-én megrendezésre 

kerülő esküvő céljára. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

 11.) Tsp: Előterjesztés a Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft.-vel kapcsolatos döntésekre 

 

Szente Béla polgármester: A Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft. benyújtott egy 2012. évről szóló 

beszámolót, amivel kapcsolatban a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság úgy döntött, hogy 

csatolja az egyszerűsített mérleget, valamint az  eredménykimutatást. Ezt már meg is kaptuk. 

Kérem, ha valakinek van hozzáfűzni valója mondja el. Ha nincs felolvasom a határozati javaslatot:  

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft. 2012. 

évi közhasznúsági jelentését és a 2012.évi tevékenységet lezáró beszámoló elfogadásáról szóló 

jegyzőkönyvet az utólag benyújtott melléklettel együtt elfogadja. Felhatalmazza a polgármestert és 

jegyzőt az aláírásra. 

Aki a határozat-tervezettel egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

  

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  
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Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

133/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

 

         a Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft. 2012. évi közhasznúsági jelentésének  

    és a 2012. évi tevékenységet lezáró beszámoló elfogadásáról szóló jegyzőkönyv elfogadásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft. 2012. 

évi közhasznúsági jelentését és a 2012.évi tevékenységet lezáró beszámoló elfogadásáról szóló 

jegyzőkönyvet elfogadja. Felhatalmazza a polgármestert és jegyzőt az aláírásra. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester 

   Vargáné Vass Éva jegyző  

 

 12.)  Tsp: Monor és Térsége Többcélú Önkormányzati Kistérségi Társulás társulási 

                         megállapodása 

 

Szente Béla polgármester: A Pénzügyi és Területfejlesztési bizottság is tárgyalta. A 

költségvetésünket módosítani kell, mivel fél évre terveztünk. A határozati javaslat: Monorierdő 

Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Monor és Térsége Többcélú Önkormányzati 

Kistérségi Társulás (TÖKT) az egységes szerkezetbe foglalt társulási megállapodását. 

Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a társulási megállapodás aláírására. 

Kérem, aki egyetért azzal, hogy a Kistérségi Társulással a társulási megállapodást kössük meg, az 

kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 5 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

134/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

 

       A Monor és Térsége Többcélú Önkormányzati Kistérségi Társulás (TÖKT)  

        egységes szerkezetű társulási megállapodás elfogadásáról 

 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Monor és Térsége Többcélú 

Önkormányzati Kistérségi Társulás (TÖKT) az egységes szerkezetbe foglalt társulási 

megállapodását. Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a társulási megállapodás aláírására. 

 

 

Határidő: 2013. június 30. 

Felelős: Szente Béla polgármester 

   Vargáné Vass Éva jegyző 
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15:05 órától 15:09 óráig szünet. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester megérkezik, a jelenlévő képviselők száma 6 fő. 

 

    13.)  Tsp: Előterjesztés nyári diákmunka program indítására 

 

Szente Béla polgármester: Dr. Czomba Sándor foglalkoztatás-politikáért felelős államtitkár úr 

2013. június 13-án bejelentette a „Nyári diákmunka elősegítése” elnevezésű munkaerő-piaci 

program indítását. Önkormányzatunk nevében az előzetes igényfelmérés alapján összesen 10 fő 

foglalkoztatására nyújtottam be igényünket: 4 fő adminisztratív diák a polgármesteri hivatalhoz, 6 

fő fizikai munkás az önkormányzathoz. A támogatás összege a bérköltség max. 100%-a, de 

legfeljebb 100 000.- Ft lehet. A támogatás összege akkor sem lépheti túl a meghatározott összeget, 

ha a munkakör alapján garantált bérminimumot kell meghatározni. A határozati javaslat: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat - az 

előzetes igényfelmérés alapján -  összesen 10 fő foglalkoztatását határozza el a nyári diákmunka 

program keretében. 4 főt adminisztratív munkára a polgármesteri hivatalhoz, 6 fő fizikai munkást az 

önkormányzathoz, 2013. július 1-jétől 2 hónap időtartamban, teljes munkaidőben. 

Kérem aki a határozati javaslattal egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

135/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

 

Nyári diákmunka program indításáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat - az 

előzetes igényfelmérés alapján -  összesen 10 fő foglalkoztatását határozza el a nyári diákmunka 

program keretében. 4 főt adminisztratív munkára a polgármesteri hivatalhoz, 6 fő fizikai munkást az 

önkormányzathoz, 2013. július 1-jétől 2 hónap időtartamban, teljes munkaidőben. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester 

   Vargáné Vass Éva jegyző 

 

 14.)  Tsp: Előterjesztés   Megyei Értéktár csatlakozható települési tájegységi értéktár  

          létrehozásának lehetőségére 

    

Szente Béla polgármester: A mellékelt, a Megyei Értéktárbizottság megalakulásáról szóló, 

tájékoztató szerint minden érintett településnek lehetősége van a saját települési vagy szomszédos 

településekkel együttműködve a  tájegységi  (több települési önkormányzat területén fellelhető 

nemzeti értékek adatait tartalmazó gyűjtemény) értéktárának a létrehozására, melyben a községhez 

kapcsolódó, hungarikumnak minősülő vagy minősíthető értékek gyűjthetők össze. Amennyiben 

most vagy a jövőben a településen ilyen, a nemzeti értékeket felsoroló gyűjtemény létrehozásra 

kerül, azt a megyei értéktárba is meg kell küldeni. Tájékoztatom, hogy a jelen döntés keretében 

meghozandó esetleges nemleges válasz a későbbiekben bármikor megváltoztatható, melyről a 
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megyei közgyűlés elnöke tájékoztatandó. A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság is tárgyalta és 

ott is javasoltam, hogy nagyon jó ötletnek tartom. A bizottság tett is javaslatot Timkó József 

Monorierdő, Beton út 15. szám alatti lakos és Bodó László Monorierdő, Sas u. 17. szám alatti lakos 

személyére, hogy írják össze értékeinket. A határozatról Timkó Józsefet is kérném értesíteni. 

Kérem, aki egyetért a javaslattal kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

136/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

 

   Megyei Értéktár csatlakozható települési tájegységi értéktár  

              létrehozásának lehetőségére 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a települési, tájegységi 

értéktár létrehozására, az értékek  felkutatására felkéri Timkó József  Monorierdő, Beton út 15. 

szám alatti lakost, valamint Bodó László Monorierdő, Sas u. 17. szám alatti lakosokat, hogy 

legyenek segítségére az önkormányzatnak.   

 

 

Határidő: folyamatos  

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

 15.) Tsp: Előterjesztés MNV Zrt. által állami ingó és ingatlan vagyonelemek 

                 ingyenes önkormányzati tulajdonba való átvételi lehetőségének áttekintésére 

 

Szente Béla polgármester: Ezt is tárgyalta a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság. Itt összesen 7 

ingatlanról lenne szó, meg kell határozni, hogy milyen feltételekkel vesszük tulajdonunkba és annak 

is kell megfelelni, nem elidegeníthető és nem lehet eladni. Az első a belterület Vadász u. 1816 hrsz-

ú ¾  tulajdoni rész véderdő, külterület Barátság u. 0263/9 hrsz-ú 1/1 tulajdoni rész  véderdő, 

belterületi 2224 hrsz-ú 1/1tulajdoni  rész véderdő,  belterület 2225 hrsz-ú 1/1 tulajdoni rész 

véderdő, belterület Csalogány u. 745 hrsz-ú 8/12 tulajdoni  rész tájháznak vennénk vissza. 

 

Bodó László állampolgár: Helytörténeti gyűjtemény létrehozására javaslom, ahol lehet kiállítás, 

galéria.  

 

Borbás Elvira képviselő: Ez jó lesz.  

 

Szente Béla polgármester: A következő a belterületi Rózsa u. 534 hrsz-ú ingatlan ismeretlen 

eredetű. 

 

Balogh Gábor képviselő: Elég romos épültről beszélünk, megnéztem. Az egész tetőt is javítani 

kellene. Azt javasoltam, hogy ezeket be kellene járni, hogy mire lehet hasznosítani. Utána kellene 

nézni, hogy nem indítanak-e valamilyen pályázatot, amiből ezeket az épületeket rendbe lehetne 

hozni, mivel az önkormányzatnak erre nincs pénze.  
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Szente Béla polgármester: Képviselőt úr is biztosan emlékszik, hogy a bizottsági ülésen 

településüzemeltetési célra tettek javaslatot. A belterület Barátság u.  1455 hrsz-u 1/1 részt 

ingatlannal kapcsolatban a bizottság úgy döntött, hogy kulturális alapfeladatok ellátásának 

biztosítására lehetne igényelni.   

Kérem a képviselő-testületet, hogy a bizottság javaslatát az ingatlanokkal kapcsolatban tárgyalja 

meg és hozza meg határozatát.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Felolvasom a határozati javaslatot.  

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi 

CXVI. törvény 13. §-ában foglaltak valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36. 

§ (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-nél kezdeményezi és 

kerlemezi a Magyar Állam tulajdonában lévő Monorierdő belterületi Vadász u. 1816 hrsz-u ¾ -ed 

állami tulajdonrészben lévő beépítetlen telek  véderdő céljából való önkormányzati tulajdonba 

adását, továbbá a külterület Barátság u. 0263/9 hrsz-ú 1/1 állami tulajdon  rész erdőt véderdő 

céljára, a belterületi 2224 hrsz-ú 1/1 állami tulajdonrész, kivett beépítetlen terület önkormányzati 

tulajdonba adását véderdő céljából,  a belterületi 2225 hrsz-ú 1/1 állami tulajdonrész, kivett 

beépítetlen terület önkormányzati tulajdonba adását véderdő céljából, a belterület Csalogány u. 745 

hrsz-ú 8/12-ed  állami tulajdonrész, kivett hétvégi ház, udvar felépítménnyel rendelkező telek 

önkormányzati tulajdonba adását  helytörténeti gyűjtemény és kiállítási hely céljára, a belterület 

Rózsa u. 534 hrsz-ú ismeretlen eredetű állami tulajdonrész, kivett lakóház, udvar önkormányzati 

tulajdonba adását településüzemeltetési feladatokra, valamint a belterület Barátság u. 1455 hrsz-ú 

1/1 állami tulajdonrész, kivett lakóház, udvar kisebb felépítmény önormányzati tulajdonba adását 

kulturális alapfeladatok ellátása céljából.  

Monorierdő Község Önkormányzat vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségeket – 

ideértve a művelési ág szükséges megváltoztatásának költségét, illetve megtérítését.  

Az igényelt ingatlanok nem állnak örökségvédelmi, természetvédelmi, helyi, Natura 2000 védettség 

alatt.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Monorierdő 1816 hrsz-ú, 0263/9 hrsz-ú, 

2224 hrsz-ú, 2225 hrs-ú, 745 hrsz-ú, 534 hrsz-ú, 1455 hrsz-ú ingatlanok ingyenes ingatlanok  

ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes 

jogkörben eljárjon, és valamennyi nyilatkozatot megtegyen.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy  Monorierdő községben a  1816 hrsz-ú, 

0263/9 hrsz-ú, 2224 hrsz-ú, 2225 hrsz-ú, 745 hrsz-ú, 534 hrsz-ú, 1455 hrsz-ú ingatlanok 

vonatkozásában az ingyenes önkormányzati tulajdonba  adására vonatkozó megállapodást aláírja.  

Határidő: azonnal és folyamatos, felelős : polgármester és jegyző.  

 

Szente Béla polgármester: Kérem aki határozati javaslattal egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

137/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

 

   MNV Zrt. által állami ingó és ingatlan vagyonelemek 

                 ingyenes önkormányzati tulajdonba való átvételi lehetőségének áttekintésére 

 



16 

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi 

CXVI. törvény 13. §-ában foglaltak valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36. 

§ (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-nél kezdeményezi és 

kerlemezi a Magyar Állam tulajdonában lévő Monorierdő belterületi Vadász u. 1816 hrsz-u ¾ -ed 

állami tulajdonrészben lévő beépítetlen telek  véderdő céljából való önkormányzati tulajdonba 

adását, a külterület Barátság u. 0263/9 hrsz-ú 1/1 állami tulajdon  rész erdőt véderdő céljára, a 

belterületi 2224 hrsz-ú 1/1 állami tulajdonrész, kivett beépítetlen terület önkormányzati tulajdonba 

adását véderdő céljából,  a belterületi 2225 hrsz-ú 1/1 állami tulajdonrész, kivett beépítetlen terület 

önkormányzati tulajdonba adását véderdő céljából, a belterület Csalogány u. 745 hrsz-ú 8/12-ed  

állami tulajdonrész kivett hétvégi ház, udvar felépítménnyel rendelkező telek önkormányzati 

tulajdonba adását  helytörténeti gyűjtemény és kiállítási hely céljára, a belterület Rózsa u. 534 hrsz-

ú ismeretlen eredetű állami tulajdonrész, kivett lakóház, udvar önkormányzati tulajdonba adását 

településüzemeltetési feladatokra, valamint a belterület Barátság u. 1455 hrsz-ú 1/1 állami 

tulajdonrész, kivett lakóház, udvar kisebb felépítmény önormányzati tulajdonba adását kulturális 

alapfeladatok ellátása céljából.  

 

Monorierdő Község Önkormányzat vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségeket – 

ideértve a művelési ág szükséges megváltoztatásának költségét, illetve megtérítését.  

 

Az igényelt ingatlanok nem állnak örökségvédelmi, természetvédelmi, helyi , Natura 2000 

védettség alatt.  

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Monorierdő 1816 hrsz-u, 0263/9 hrsz-ú, 

2224 hrsz-ú, 2225 hrs-ú, 745 hrsz-ú, 534 hrsz-ú, 1455 hrsz-ú  ingatlanok  ingyenes önkormányzati 

tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, és 

valamennyi nyilatkozatot megtegyen.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy  Monorierdő községben a  1816 hrsz-ú, 

0263/9 hrsz-ú, 2224 hrsz-ú, 2225 hrsz-ú, 745 hrsz-ú, 534 hrsz-ú, 1455 hrsz-ú ingatlanok 

vonatkozásában az ingyenes önkormányzati tulajdonba  adására vonatkozó megállapodást aláírja.  

 

Határidő: azonnal és folyamatos 

Felelős : Szente Béla  polgármester  

    Vargáné Vass Éva jegyző 

  

 16.) Tsp: Előterjesztés a Csicsergő Óvoda házirendjére 

 

Borbás Elvira képviselő: A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvényben foglaltak 

szerint, valamint a  nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények 

névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) EMMI rendelet alapján az intézmény házirendjét át kell 

dolgozni. A Csicsergő Óvoda vezetője benyújtotta  az új házirendet, a Polgármesteri Hivatalban 

megtekinthető, az Oktatási Kulturális, Közbiztonsági  és Sport Bizottság tárgyalta és javasolja 

elfogadásra.  

 

Szente Béla polgármester: Kérem aki az előterjesztésben szereplő határozati javaslattal egyetért 

kézfeltartással fogadja el. 

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  
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Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

138/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

 

             a Csicsergő Óvoda házirendjéről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  – tekintettel az Oktatási, Kulturális, 

Közbiztonsági és Sport Bizottság döntésére – a Csicsergő Óvoda házirendjével kapcsolatban a 

nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvényben előírt egyetértését megadja. Felhatalmazza 

a polgármestert, hogy az intézményi dokumentumot a fenntartó nevében aláírja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

 17.) Tsp: Előterjesztés a Csicsergő Óvoda Szervezeti és Működési  Szabályzatára 

 

Borbás Elvira képviselő: A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvényben foglaltak 

szerint, valamint a  nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények 

névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) EMMI rendelet alapján az intézmény SzMSZ-ét át kell 

dolgozni. A Csicsergő Óvoda vezetője benyújtotta  az új házirendet, a Polgármesteri Hivatalban 

megtekinthető, az Oktatási Kulturális, Közbiztonsági  és Sport Bizottság tárgyalta és javasolja 

elfogadásra.  

 

Szente Béla polgármester: Kérem aki az előterjesztésben szereplő határozati javaslattal egyetért 

kézfeltartással fogadja el. 

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

139/2013. (VI. 27.) Kt. 

határozata 

 

       a Csicsergő Óvoda szervezeti és működési szabályzatáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  – tekintettel az Oktatási, Kulturális, 

Közbiztonsági és Sport Bizottság döntésére – a Csicsergő Óvoda szervezeti és működési 

szabályzatával kapcsolatban a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvényben előírt 

egyetértését megadja. Felhatalmazza a polgármestert, hogy az intézményi dokumentumot a 

fenntartó nevében aláírja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

 18.) Tsp: Előterjesztés  pedagógiai munkásság elismerésére 

 

Borbás Elvira képviselő: A Fekete István Általános Iskola jelenlegi intézményvezetője, Sasvári 
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Istvánné távozik az iskola éléről, mely pozíciót 2007 óta tölti be. Az iskolában 1983 óta dolgozik, 

tanítói munkáját nagyon lelkiismeretesen végezte, tanítványai versenyeken, pályázatokon 

eredményesen szerepeltek. Iskolai könyvtárosként, alsós munkaközösség-vezetőként 

tevékenykedett. Különböző szakköröket vezetett, a mazsorett tánc-csoporttal több helyen felléptek. 

Mindvégig felelős tanítóként gyakorolta hivatását, megtiszteltetésként fogta fel a gyermekekkel 

való foglalkozást. Fontosnak tartotta a tehetségek gondozását. A 2008/2009-es tanévben indult a 

tollforgató levelezős verseny, mely megyeszerte ismertté tette nevét. Az iskola hagyományai, 

melyek bevezetése Sasvári Istvánné nevéhez kapcsolódnak: kézműves tábor, Márton Nap, 

Tollforgató verseny. Fentiek alapján javaslom, hogy pedagógiai munkásságát elismerő oklevéllel és 

25.000.-Ft keretösszegű ajándéktárggyal ismerje el a Képviselő-testület a 2013. júliusi soros ülésén. 

Kérem a képviselő-testületet, hogy az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot fogadja el.  

 

Szente Béla polgármester: Kérem, aki az előterjesztésben szereplő határozati javaslattal egyetért 

kézfeltartással fogadja el. 

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

140/2013. (VI. 27.) Kt. 

      határozata 

 

pedagógiai munkásság elismeréséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  – tekintettel az Oktatási, Kulturális, 

Közbiztonsági és Sport Bizottság döntésére – Sasvári Istvánné 30 éves pedagógiai munkásságát 

elismerő oklevéllel és 25.000.-ft keretösszegű ajándéktárggyal ismeri el. Az oklevél és ajándéktárgy 

átadását 2013. júliusi soros ülésén, ünnepélyes keretek között tartja meg. Az oklevél és ajándéktárgy 

megrendelésére, elkészíttetésére felhatalmazza Szente Béla polgármestert. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester 

   Borbás Elvira OKKSB elnök 

 

 19.) Tsp: Előterjesztés a Fekete István Általános Iskola intézményvezetői pályázatára 

 

Borbás Elvira képviselő: Sasvári Istvánné igazgatónőnek 2013. június 30-ával, az intézmény 

vezető, magasabb intézményvezető pályázat kiírásra került a Klebelsberg Intézményfenntartó 

részéről. Az intézmény a pályázatot megküldte, amit az OKKSB-nek  és a képviselő-testületnek 

véleményezni kell. A bizottsági ülésen megjelent a pályázó Hanyecz Anita. A pályázatot a bizottság 

és képviselő-testület tagjai elolvasták és véleményezték. A következő vélemény született: magasabb 

vezetői pályázat véleményezése, véleményező: OKKSB Hanyecz Anita pályázatának 

véleményezése. Hanyecz Anita programja lényeglátó, menedzserszemléletű, a szilárdságot, 

állandóságot, kiszámíthatóságot hangsúlyozza, mind a nevelőtestület, mind a tanulók számára. 

Kiemelt célként fogalmazza meg a felzárkóztatás, tehetséggondozás szükségességét. .Egyformán 

nagy hangsúlyt fektet úgy a sportra, mint a nyelvtanulásra valamint gyermekeink közösségformáló 

elfoglaltságaira. A pályázat nagyon átgondolt, minden területre kiterjedő, alapos munkát tükröz. 

Olyan program, amely megőrzi az iskola eddigi értékeit, hagyományait, de igazodva a jelen és a 

jövő követelményeihez új lehetőségeket vetít előre. A pályázatból demokratikus, őszinte, egyenes 
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vezető képe rajzolódik ki. Nyitott az új felé, minden lehetőséget megragad arra, hogy vonzóvá tegye 

az iskolát a felhasználók számára. Tisztában van az iskola jelenlegi gazdasági helyzetével, ebből 

kiindulva reálisan fogalmazza meg terveit. Fontosnak tartja a jelenlegi gazdasági helyzetben a 

pénzügy menedzselését forrásbővítő tevékenység folytatásával: pályázatfigyeléssel, szponzorok 

felkutatásával. Sokrétű kapcsolattartásra törekszik az iskola külső és belső partnereivel egyaránt.  

Pályázatát végigkíséri az összefogás, a csapatmunka, minden területen, és ebbe a csapatba tartoznak 

a pedagógusok, szülők, külső partnerek,a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ, Monorierdő 

Község Önkormányzata. Összegezve: A pályázat jól felépített,  elemző és megoldásokat keres, 

valamint a jövőbe mutat. Helyeseljük azon törekvését, hogy igazodva a mai kor igényeihez, 

kihívásaihoz - a fenntartó, működtető valamint a közvetlen partnerek, pedagógusok, szülők, 

tanulók- elvárásaihoz a törvényi lehetőségek betartásával nagyon lényegesnek ítéli az intézmény 

sokszínű kínálatát, és azok minőségi fejlesztését.  Az OKKSB   támogatja Hanyecz Anita 

pályázatát. 

 

Szente Béla polgármester:   Kérem aki az előterjesztésben szereplő határozati javaslattal és 

véleményezéssel egyetért kézfeltartással fogadja el. 

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

141/2013. (VI. 27.) Kt. 

      határozata 

 

a Fekete István Általános Iskola intézményvezetői pályázatáról 

 

A Képviselő-testület – tekintettel az Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottság 

döntésére –  a Fekete István Általános Iskola intézményvezetői pályázatával kapcsolatban az alábbi 

véleményt adja a Klebelsberg Intézményfenntartó Központnak: 

 

Magasabb vezetői pályázat véleményezése 

Véleményező: OKKSB 

Hanyecz Anita pályázatának véleményezése 

 

Hanyecz Anita programja lényeglátó, menedzserszemléletű, a szilárdságot, állandóságot, 

kiszámíthatóságot hangsúlyozza, mind a nevelőtestület, mind a tanulók számára. 

 

Kiemelt célként fogalmazza meg a felzárkóztatás, tehetséggondozás szükségességét. .Egyformán 

nagy hangsúlyt fektet úgy a sportra, mint a nyelvtanulásra valamint gyermekeink közösségformáló 

elfoglaltságaira.  

 

 

A pályázat nagyon átgondolt, minden területre kiterjedő, alapos munkát tükröz.  

Olyan program, amely megőrzi az iskola eddigi értékeit, hagyományait, de igazodva a jelen és a 

jövő követelményeihez új lehetőségeket vetít előre. 

 

A pályázatból demokratikus, őszinte, egyenes vezető képe rajzolódik ki. Nyitott az új felé, minden 

lehetőséget megragad arra, hogy vonzóvá tegye az iskolát a felhasználók számára. 
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Tisztában van az iskola jelenlegi gazdasági helyzetével, ebből kiindulva reálisan  

fogalmazza meg terveit. Fontosnak tartja a jelenlegi gazdasági helyzetben a pénzügy menedzselését 

forrásbővítő tevékenység folytatásával: pályázatfigyeléssel, szponzorok felkutatásával. 

 

Sokrétű kapcsolattartásra törekszik az iskola külső és belső partnereivel egyaránt.  

Pályázatát végigkíséri az összefogás, a csapatmunka, minden területen, és ebbe a csapatba tartoznak 

a pedagógusok, szülők, külső partnerek,a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ, Monorierdő 

Község Önkormányzata. 

 

Összegezve: A pályázat jól felépített,  elemző és megoldásokat keres, valamint a jövőbe mutat.  

 

Helyeseljük azon törekvését, hogy igazodva a mai kor igényeihez, kihívásaihoz - a fenntartó, 

működtető valamint a közvetlen partnerek, pedagógusok, szülők, tanulók- elvárásaihoz a törvényi 

lehetőségek betartásával nagyon lényegesnek ítéli az intézmény sokszínű kínálatát, és azok 

minőségi fejlesztését.  

 

Az OKKSB  és a képviselő-testület  támogatja Hanyecz Anita pályázatát. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 
 20.) Tsp: Előterjesztés  törvényességi felhívásra – a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi  

       CXCVI. törvényben meghatározott közép- és hosszú távú  

                    vagyongazdálkodási terv  

 

Szente Béla polgármester: A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság Vargáné Vass Éva jegyző 

tájékoztatását elfogadta és azt javasolta, hogy a 2013. júliusi soros ülésre kerüljön beterjesztésre  a 

közép- és hosszú távú vagyongazdálkodási terv.  

Aki egyetért a PTB javaslatával kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

142/2013. (VI. 27.) Kt. 

      határozata 

  
     törvényességi felhívásról – a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi   CXCVI. törvényben  

                  meghatározott közép- és hosszú távú   vagyongazdálkodási terv  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a  Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 

javaslatát figyelembe véve úgy dönt,  hogy a 2013. júliusi soros ülésre kerüljön beterjesztésre  a 

közép- és hosszú távú vagyongazdálkodási terv.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

21. Tsp: Előterjesztés a  KÁTA ÉPSZÖV  Építőipari Szövetkezeti, Termelő, 

      Szolgáltató  és Kereskedelmi Kft. fizetési felszólításával kapcsolatos tájékoztatásra 

Szente Béla polgármester: dr. Deénes Ügyvédi Iroda fizetési felszólító levelet küldött. dr. Páczi 
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Antal tárgyalt az érintett féllel, megállapodtak egy időpontban. Ismerve a projektmenedzser 

tájékoztatását a PTB úgy döntött, hogy az alpolgármester úrral ismét elmegyünk, hogy tárgyaljunk 

arról, hogy a fizetési határidőt tolják ki.  

Aki a bizottság  javaslatát elfogadja kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

143/2013. (VI. 27.) Kt. 

      határozata 

 

  a  KÁTA ÉPSZÖV  Építőipari Szövetkezeti, Termelő, 

   Szolgáltató  és Kereskedelmi Kft. fizetési felszólításával kapcsolatos tájékoztatásról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a  Pénzügyi és Területfejlesztési 

Bizottság javaslatát és megbízza  Szente Béla polgármestert és dr. Páczi Antal alpolgármestert, hogy 

a KÁTA ÉPSZÖV Építőipari Szövetkezeti, Termelő, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft.-vel vegye fel 

a kapcsolatot és folytasson tárgyalásokat a fizetési ütemezéssel kapcsolatban.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Szente Béla polgármester  

   dr. Páczi Antal alpolgármester 

 
 22.)  Tsp: Előterjesztés a 8/2013.(01. 31.) Kt. határozat javítására   

 

Szente Béla polgármester: A 2013. január 31-én megtartott képviselő-testületi ülésen hozott a 

Monorierdő 0263/51; 52; 53; 54; 55; hrsz-ú ingatlanok övezeti átsorolásáról szóló 8/2013. (I. 31.) határozat 

kivonata nem tartalmazza valamennyi helyrajzi számot. Mind a határozat címéből, mind a szövegéből 

kimaradt a 0263/4 helyrajzi szám. Az alábbi határozat-tervezet az eredeti döntést kijavított formában 

tartalmazza. A határozati javaslat: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. január 31-

én meghozott 8/2013. (I. 31.) számú határozat címét és szövegét az alábbi formában módosítja: „a 

Monorierdő 0263/51; 52; 53; 54; 55; 4 hrsz-ú  ingatlanok övezeti átsorolásáról Monorierdő Község 

Önkormányzat Képviselő-testülete a Monorierdő 0263/51; 52; 53; 54; 55; 4 hrsz.-ú ingatlanok övezeti 

átsorolásáról adott tájékoztatást elfogadta.” 

Kérem, hogy a módosítást az előterjesztésnek megfelelően elfogadni szíveskedjen képviselő-testület. 

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

144/2013. (VI. 27.) Kt. 

      határozata 

 
    a 8/2013.(01. 31.) Kt. határozat javítására   

 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. január 31-én meghozott 8/2013. (I. 31.) 

számú határozat címét és szövegét az alábbi formában módosítja:  

 

 „a Monorierdő 0263/51; 52; 53; 54; 55; 4 hrsz-ú  ingatlanok övezeti átsorolásáról  
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Monorierdő 0263/51; 52; 53; 54; 55; 4 hrsz.-ú 

ingatlanok övezeti átsorolásáról adott tájékoztatást elfogadta.” 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 
 23.)  Tsp: Előterjesztés a körzeti megbízotti feladat helyettesítéssel történő ellátására    

 

Szente Béla polgármester: Az Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottság 2013. június 24-i 

nyílt ülésén azt a határozatot hozta, javasolja a Képviselő-testületnek, hogy levélben forduljon Szmodics 

Róbert r. alezredes kapitányságvezető úrhoz azzal a kéréssel, hogy Darabánt László betegsége alatt 

helyettesítő rendőr lássa el a körzeti megbízotti feladatokat. A bizottság  határozati javaslata: A Képviselő-

testület – tekintettel az Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottság döntésére –  levélben fordul 

Szmodics Róbert r. alezredes kapitányságvezető úrhoz azzal a kéréssel, hogy Darabánt László betegsége alatt 

helyettesítő rendőr lássa el a körzeti megbízotti feladatokat. 

Kérem, aki egyetért a határozati javaslattal kézfeltartással elfogadni szíveskedjen.  

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

145/2013. (VI. 27.) Kt. 

      határozata 

 
a körzeti megbízotti feladat helyettesítéssel történő ellátásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  – tekintettel az Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági 

és Sport Bizottság döntésére –  levélben fordul Szmodics Róbert r. alezredes kapitányságvezető úrhoz azzal a 

kéréssel, hogy Darabánt László betegsége alatt helyettesítő rendőr lássa el a körzeti megbízotti feladatokat. 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

 24.) Egyebek  

 

Szente Béla polgármester: 2013. július 1-től a Református Egyházközség igénybe szeretné venni 

az iskolát az  udvarát és mellékhelyiségeit táboroztatás. Kérem a képviselő-testületet, hogy 

bocsássuk rendelkezésükre. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: A takarítás meg van oldva?  

 

Szente Béla polgármester: Jelenleg csak egy takarító van szabadságon. Határozati javaslat: Kérem 

a képviselő-testületet, hogy a Református Egyházközség részére 2013. július 1-től bocsássa ingyen 

rendelkezésre táboroztatás céljából az iskolát, az iskola udvarát és a mellékhelyiségeket.   

 
Kérem, aki egyetért a határozati javaslattal kézfeltartással elfogadni szíveskedjen.  

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal a határozati  javaslatot elfogadta, és az 

alábbi határozatot hozta:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 



23 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

146/2013. (VI. 27.) Kt. 

      határozata 

 

  a Református Egyházközség nyári táboroztatással kapcsolatos kérelméről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 2013. július 1-től a 

Református Egyházközség részére táboroztatás céljából  ingyen rendelkezésre bocsájtja a Fekete 

István Általános Iskolát, az iskola udvarát   és a mellékhelyiségeket.   

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla polgármester  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A képviselő-testület úgy döntött, hogy az ASP központi rendszerben 

részt veszünk. Tálai András államtitkár úrnak a döntést megküldtük és válaszként azt kaptuk, hogy a 

továbbiakban a konzorcium munkatársai fogják felvenni és tartani a kapcsolatot az 

önkormányzattal. Ennek keretében sor kerül 2013. július 2-án 9:30 órakor egy szakmai 

tájékoztatásra a projektről és a jövőbeni szavazatokról, amin részt fogok venni.  

Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy Monor Város ellen az úgynevezett vízi-közmű perben 

viszont keresetet nyújtott be az ellenérdekű fél. Az önkormányzatot képviselő dr. Rajnai Csaba 

ügyvéd úr kezdeményezte a tárgyalás elnapolását. A bíróság úgy döntött, hogy elhalasztja és új 

határnapot állapított meg, 2013. szeptember 18-ára tűzte ki a tárgyalást.  

 

Nagy Lászlóné helyi újság szerkesztő: Június 12-én az új polgármester úr letette az esküt. Tudom, 

hogy az újság nem szokott a rendkívüli ülésekről értesítést kapni, de a lakosság tájékoztatása miatt a 

beiktatási szertartásról szerettem volna részt venni. A titkárnő azt a tájékoztatást adta, hogy ő nem 

tudja, hogy mikor lesz rendkívüli ülés. Sajnálom, hogy ez így alakult.  

Az utca elnevezéssel kapcsolatban, mint állampolgár szeretném elmondani, hogy nagyon jó 

gyakorlatnak tartom a faluban, hogy az utcák évszakokról, állatokról, növényekről vannak 

elnevezve, személyről nincs egy utca sem elnevezve. Nem szeretném, ha Molnár úr a személye 

elleni támadásnak venné, de nem tartom jó ötletnek, hogy most személyekről kezdünk elnevezni 

közterületeket. Ha minden áron ő szeretné ezt az utcát elnevezni, kérjék meg, hogy tegyen egy 

másik javaslatot.  

A  honlapot mi civilek hónapok óta nem tudjuk elérni. Szeretnék most választ kapni a kérdésemre, 

hogy kb. mennyi idő kell még ahhoz, hogy a honlap működhessen. Meg tudtuk oldani, hogy az 

olvasóink birtokába juttattuk azokat az internet elérhetőségeket, ahol mindenki elérhette a testületi 

döntéseket, anyagokat, határozatokat, rendeleteket, üléseket, pillanatok alatt megszűnt. Szeretném 

megkérdezni, hogy magától romlott el ez a rendszer vagy miért kellett leállítani, mert biztos, hogy 

nem magától történt. Minden egyes képviselőt, polgármestert, alpolgármestert megszeretnék 

kérdezni arról, hogy mit tettek annak érdekében, hogy ez a honlap működjön, a lakosság számára 

információval szolgálhasson. 
A  Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft.-vel kapcsolatban volt egy napirend, amivel kapcsolatban sem a 

bizottsági ülésen, sem most nem hangzott el, hogy mit tartalmazott az irat. Én betekintettem az anyagba és 

láttam, hogy 313 E Ft veszteséggel zártak. Szeretném megkérdezni, hogy mi ez a veszteség az éppen alig 

működő Kft.-nek.  

A diákmunkára már jelentkeztek ketten az elhangzottak szerint, szeretném tudni, hogy ezek az 

emberek honnan szereztek erről tudomást, mikor még meg sem lett hirdetve. Az esély egyenlőség 

nevében, minden embernek, akinek a gyereke szeretne itt tanulni, kíváncsi vagyok, hogy milyen 

módon kívánja meghirdetni az önkormányzat ezt a dolgot. A bizottsági ülésen elhangzott a 

polgármester úrnak egy kijelentése, hogy akinek ő szólt, az már be is hozta a jelentkezését.  
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Ahogy most kiderült a Csingi melletti terület nem is a Csingihez tartozik. Nagyon nagy igény lett 

volna arra, hogy a piac oda kerüljön elhelyezésre. Sajnálattal kell azt megállapítani, hogy senki nem 

nézett utána a képviselő-testületből sem  az előző testületből, mert ez már akkor elkezdődött. Most 

elhangzott, hogy kulturális célra. Ez a terület kiválóan alkalmas lenne falurendezvényekre. 

Köszönöm és várom a válaszokat.  

 

Szente Béla polgármester: Tegnap írtam alá az új honlapnak a kivitelezési szerződését. Az ígéret 

augusztus vagy szeptember, nem biztos, hogy tudja ezt a határidőt tartani a vállalkozó. Többször 

elhangzott már a honlap problémája, akkor is amikor az új épülethez rendeltünk új honlapot is. Nem 

tudom kielégítő a válasz? 

 

Nagy Lászlóné helyi újság szerkesztő:  Volt egy határidő. 

 

Szente Béla polgármester: Nem írtam alá, mert megnézettem először. A jogi szakértő több ponton 

is talált javítani valót, azért írtam most alá. Más sem írta volna alá úgy, hogy elé teszi, hogy tessék 

írd alá. Ezt a választ tudom adni, szerintem ez teljesen egyértelmű.  

 

Nagy Lászlóné helyi újság szerkesztő: Májusra már kész kellett volna lenni, itt valami óriási 

időeltolódás van valami miatt. Elhangzott, hogy augusztus vagy szeptember az elkészülési idő. A 

szerződésbe nincs kikötve, hogy mikorra kell elkészülni? 

 

Szente Béla polgármester: Abszolút eltolódott az idő intervallum. Ha kiszámoljuk, akkor az 

augusztus vagy szeptember. Most megkapjuk próba üzemeltetésre a két honlapot, ha azt mondjuk, 

hogy az nem jó, akkor az nem fog augusztusban vagy szeptemberben működni.  

 

Nagy Lászlóné helyi újság szerkesztő: Nem kaptam még választ, hogy mi történt az e-mail 

elérhetőségekkel, amit már nem lehet használni.  

 

Szente Béla polgármester: Erre nem tudok válaszolni. A Kovács úr lehet, hogy tudna válaszolni én 

nem tudok.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Meglepődve tapasztaltam, hogy az ünnepélyes polgármester 

avatáson az újság nem képviseltette magát, ebben magamat is hibáztatom. Azt hittem ez nyilvános 

és tudott dolog, hogy mikor van ez a testületi ülés.  

A honlapot magam is sokszor szeretném használni, reménykedem, hogy szeptemberre meglesz. Az 

utolsó kérdésére én sem tudok választ adni. 

 

Szente Béla polgármester: Az utca elnevezéssel kapcsolatos napirendnél a képviselő-testület nem 

fogadta el a javaslatot.  Ha elkészül az utca lehet róla beszélni, hogy mi legyen a neve. 

A diákmunkaprogram hasonlóan működik, mint a közmunkaprogram. Akit ismertem, annak 

szóltam. Ezeknek a diákoknak tudnia kellene róla, főleg azoknak, akik nem most kezdték meg a 

tanulmányaikat, vagy esetleg végeztek már. A közmunkaprogramot sem kell meghirdetni. Aki a 

munkaügyi központnál regisztrálva van, arról kapok egy névsort, nem is ismerem őket. Ez így 

működik. Annyit tudok tenni, hogy ha valakit ismerek szólok neki, hogy menjen regisztrálni. 

 

Borbás Elvira képviselő: Én is sok embernek szóltam, hogy menjen regisztrálni és akkor ki tudják 

közvetíteni hozzánk.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Szerintem ezek az emberek már tudják, hogy diákmunkát csak 

úgy tudnak vállalni, ha regisztrálnak. Az oktatási intézmények is tájékoztatják őket.  
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Nagy Lászlóné helyi újság szerkesztő: Szerintem a honlap valamennyire működik, mert a 

hőségriadó is fenn volt. Ott is közzé kell tenni a diákmunkaprogramot.  

 

Bodó László állampolgár: Van a tulajdonomban egy 10 éves egyetemi tanulmány az utca 

elnevezésekről. Szerintem is a településen a hagyományokhoz kellene ragaszkodni. 

Több településen a polgármesteri hivatalban ki vannak téve az emléklapok, hogy ki a település 

díszpolgára. Olyan személyek, akik évek óta dolgoztak a településért, köztiszteletben álló emberek. 

Javaslom a díszpolgári cím bevezetését, mert van egy pár ember a településen, akik méltóak a 

kitüntetésre. 

Milyen előnye van a Kistérségi Társulásnak? Az ismerősöm a kistérségről a következőt mondta. A 

települések fizetnek ezért. Pl. ha valamelyik településnek nincs önrésze egy pályázathoz, akkor 

megkapja egy részét vagy az egészet és tud pályázni. Ennek az az előnye, hogy nem a banknak, 

hanem a kistérségnek  kell visszafizetni a pénzt. 

Van egy program a MONÁR program, amiben lehet rendszerezni a gyűjteményeket. A 

diákmunkások között biztos lesz olyan személy, aki ért a számítógéphez és katalogizálná a 

dolgokat. Erre kérnék segítséget. 

MNV Zrt.-vel kapcsolatos napirendhez, annyit szeretnék hozzászólni, hogy be kell járni a terület, 

akár már holnap. Nincs könyvtár, szolgálati lakást is lehetne kialakítani, mivel a településnek 

jelenleg nincs rendőre. Köszönöm.  

 

Bokros Jánosné állampolgár: Ének és napközis tanárként dolgozom, a gyerekek érdekében 

szeretnék szólni. Nap mint nap járunk át az ebédlőbe a gyerekekkel az árkon keresztül. 

Rendszeresen elesnek, csupa sár lesz a ruhájuk. Többször kértem egy átjáró megépítését, ami nem 

nagy költség, ez nem valósult meg. Többször kértem, hogy a napközi  udvarában kialakított 

homokozóba hozzanak homokot, hogy a kicsit tudjanak homokozni, ezt sem kaptam meg. A 

játszótéren a csúszda életveszélyes. Az utolsó tanítási napon egy vállalkozó elzavart minket, mert ő 

bérbe kapta a területet. Mit tehettünk kimentünk az udvarról. Én a nevelőtestületi beszámolóba is 

beírtam, hogy üzleti érdekek miatt a gyerekek érdekei sérülnek. Azt választ kaptam, hogy 

önkormányzati terület, önkormányzat dönt. Ezt a választ nem fogadom el. Nincs egy olyan terület, 

ahova a gyerekeket el lehet vinni. 

Sérelmesnek találom a cafetéria megvonását is. Ezzel mi hátrányba kerültünk azokkal a 

pedagógusokkal, akik az országban kapták. 

Nincs akkora fizetésünk, hogy a krétát, fénymásoló papírt, a napközibe a játékokat mi vásároljuk 

meg. Felháborítónak tartom, hogy 4 éve a zongorát nem tudom használni, mert nincs felhangolva. 

Az iskola nem jótékonysági intézmény, biztosítani kell az eszközöket. Ne csak elvonás legyen, 

hanem az önkormányzat biztosítsa a tárgyi eszközöket. Úgy tudom, hogy a Klebelsberg Intézettel 

kötött szerződésben benne van, hogy kinek milyen kötelezettsége van.   

Kérdezném, hogy az önkormányzat miért nem adta át a működtetést az államnak, ha itt tartunk, 

hogy a szükséges eszközöket nem tudja biztosítani? Fontosnak tartanám az együttműködést, mert 

külön-külön egyik intézmény sem tud működni. Hogy képzeli az önkormányzat az iskolával az 

együttműködést, hogy az gyümölcsöző legyen.  

 

Szente Béla polgármester: Az eszközökkel kapcsolatban szólni kell és biztos segíteni fogunk. 

Nekem meggyőződésem, hogy az iskolát nem szabad átadni. Nálunk nagyobb település átadta, be is 

zárták. Ha átadtuk volna, a fenntartás akkor is az önkormányzat dolga lett volna. Nem úgy lenne, 

hogy betörik az ablak és gyorsan megcsináltatjuk. Be kell küldeni a számlát a Klebelsberg 

Fenntartó Intézethez és majd megcsináltatják. Addig pedig be fog fújni a szél. Ugyan ez vonatkozik 

a fénymásoló papírra. Ha leadtuk volna az iskolát kellett volna fizetni egy bizonyos díjat és ugyan 

úgy a fenntartás az önkormányzaté. Én beszéltem a Farkas Zoltánnál, hogy mekkora az a díj, de 
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nem volt hajlandó megmondani. Így nem fogom leadni az iskolát. Ha kell fizetnem azért, mert 

leadtam az iskolát, ha külön hátrányba kerülök azért, ha bármit javíttatnom kell, csak a kötelező 

óraszámokat fizetik. Ha nem tudom fizetni azt az összeget, azt mondja, hogy nem tudom 

működtetni és raktárat csinál belőle, erre is volt példa, így azt tudom mondani, hogy az utolsókig 

fogok küzdeni, hogy az iskolát nem fogom leadni.  

Az együttműködéssel kapcsolatban azt tudom mondani, hogy a tantestület kérje az önkormányzat 

segítségét, mint ahogy az önkormányzat is kéri egy-egy rendezvényhez.  

A cafetériával kapcsolatban a jegyző asszony fog válaszolni.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A törvényben meghatározott mértékig, a köztisztviselőknek kötelező a 

cafetéria juttatás. Az önkormányzat minden évben betervezte, míg anyagi lehetősége engedte, hogy 

mind a fizikai állomány, mind a közalkalmazottak a cafetériát megkapják. Az elmútl évben már nem 

tehette meg, a köztisztviselők részére törvény írja elő, másoknak nem. Tudomásom szerint az állam 

a Klebelsberg Fenntartó Intézeten keresztül a kompenzálást megtette. Azok is kaptak, akik előző 

évben nem. Ha nem kapták meg, akkor fel kell venni a kapcsolatot a tankerülettel. 

 

Üzleti tevékenységgel kapcsolatban azt tudom mondani, előfordulhat, hogy összecsúsznak a 

szervezések, most fordult elő először. Nem gondolom, hogy ebből messzemenőleges 

következtetéseket és tendenciát kellene levonni. Ha ide telefonált volna, hogy gond van és oldjuk 

meg, minden bizonnyal intézkedtünk volna. Erről én magam most hallok először és szerintem a 

kollégák is. 

A zongora felhangolásával kapcsolatban nem az önkormányzat, hanem az intézmény vezetése 

léphetett volna. Hogy 4 évig mi volt benne a költségvetésben és mi nem, azt az intézmény vezetése 

tudja. Úgy gondolom az önkormányzat eddig is megtett mindent azért, hogy az intézményét 

megfelelő színvonalon működtesse. Emiatt az önkormányzatot gazdaságilag sem érheti semmilyen 

kritika. Mindenki arra törekszik, hogy a nehéz gazdasági helyzetben mindent jobban meg tudjunk 

oldani, de ami rossz irányba  terelte volna a két intézmény megítélését szerintem nem volt. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: A problémák elég gyorsan kialakultak, gyors volt a váltás is, hogy 

január 1-től az oktatás átkerült a Klebelsberg Fenntartó Intézethez. Eleinte még azt sem tudtuk, 

hogy kire milyen feladat hárul. Nem tudta az önkormányzat sem és az intézmény sem, hogy kinek 

mi a feladata, ki  finanszírozza a krétát, a másolópapírt stb. Én megígértem, hogy tessék megvenni, 

a pénzügyi csoport pedig közölte, hogy már pedig ezt nem lehet megvenni, mert ezt a Klebelsberg 

Fenntartó Intézetnek kell biztosítani. Azért döntöttünk úgy, hogy a működtetők mi legyünk, nehogy 

az iskola bezárásra kerüljön. Azért vállaltuk, hogy mi fizetjük és akkor még nem is tudtuk, hogy így 

is úgy is kellett volna fizetni. Az önkormányzat nagyon nehéz anyagi helyzetben van, ezért vannak 

az utcán gödrök és esnek hasra. Húsz cm-es gödröt nem tudunk betömni, mert nincs rá pénzünk. A 

másik probléma, hogy a gyerekek beleesnek az árokba. Nagy szégyen.  A gyerekeket meg kell 

tanítani arra, hogy a járda és a híd azért van, hogy azon közlekedjünk és nem az árkon keresztül. 

Tudom, hogy nem a legjobb a híd, tudom, hogy egészségtelen, ha gyerek 10 méterrel többet sétál, 

hogy ne az árokba menjen keresztül. Iparkodunk, hogy mindenkinek jobb legyen a közérzete, de 

ennek kölcsönösnek kell lenni. Ha az igazgatónőt meg kérdezi, akkor ő megmondja, hogy 

igyekeztünk az iskolának maximálisan mindent megadni. A számlákat nem én írom alá egyedül, 

hanem azt ellen kell jegyezni, ellenjegyezni meg azt lehet, amit a törvény is megenged.  

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Én beszéltem a nyáregyházai alpolgármesterrel és azt mondta, 

hogy rosszabbul jártak, hogy átadták az iskolát, mert többet kell fizetniük, mint amennyibe 

egyébként  kerül. 

Bánhalmi Orsolya állampolgár: Kérdésem, hogy az elkövetkező évben a képviselő-testület 

tervezi-e a tiszteletdíjának csökkentését? 
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Szente Béla polgármester: Nem fogja csökkenteni. Amikor az iskolában nem volt kifizetve 

bármilyen közüzemi számla, akkor abból lett kifizetve. Ha felvettük volna a tiszteletdíjat nem lett 

volna kifizetve. Volt olyan, hogy 8 – 10 hónap múlva kaptuk meg a tiszteletdíjat. Ha lecsökkentjük 

nem lesz miből. 

Zárásként még annyi elmondanék, hogy elkezdődött az utcák kátyúzása, csak nem aszfalttal, hanem 

betonnal. 

Ha nincs több hozzászólás a képviselő-testületi ülést 16:42 órakor bezárom.  

 

     K. m. f.  

 

 

 

Szente Béla         Vargáné Vass Éva  

polgármester              jegyző  

 

 

 

 

dr. Pácziné Félix Anna      Balogh Gábor 

jgyzőkönyv-hitelesítő       jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


